
Cie 
R&M 

13-6-
2018

Bp buitengebied -Opschonen 
lijst met cultuur historische 
objecten i.s.m. nieuwe kaders 
op dat punt.

van 
Zeeland

VT  20180823 in okt/nov volgt hierover een 
B&W-info met overleg. 20181101 B&W 
info op 16 januari 2019. 20180122 
Opstellen beleid en uitvoering 
opschonen lijst in 2020-2025. 20210406 
Nadat verordening erfgoed (naar 
verwachting) in november 2021 is 
aangeboden aan de raad, wordt gestart 
met opschonen van lijst. 

Cie 
R&M 

23-
10-
2019

Afspraken rondom het 
regionaal bedrijventerrein 
komen in 2020 naar de raad.

Claassen SPP  20201026 In november ontvangt de 
gemeenteraad een RIN met de stand 
van zaken. 
13/4/21: De planning is opgeschoven. In 
het 2e kwartaal van 2021 volgt een RIN.

Cie 
R&M 

23-
10-
2019

Het beleid en de afspraken 
rondom legionella en overige 
afspraken met 
sportverenigingen worden in 
2020 voorgelegd aan de raad

Steeghs BV  20210124 De afspraken rondom 
legionella bij de sportverenigingen gaat 
onderdeel uitmaken van het “beleid 
vastgoed sport”. Dit wordt nog opgestart

Cie 
R&M 

16-9-
2020

BP De Oude Bron in Handel: 
de planning voor de 
behandeling van dit plan in de 
raad wordt zo snel mogelijk 
schriftelijk aan de raad 
verzonden.

van 
Zeeland

SPP  20200924 Onderwerp is geagendeerd 
voor POHO Projecten op 28 september 
om met de portefeuillehouder te 
bespreken.. 

Cie 
R&M 

25-
11-
2020

Agp 
5.Woningbouwprogrammering 
- Wethouder van Extel-van 
Katwijk zegt toe dat voordat 
volgend kwartaal dit 
onderwerp weer op de 
agenda staat van de 
commissie een afspraak 
tussen raad en Goed Wonen 
ingepland wordt om het 
onderwerp sociale huur te 
bespreken.

van 
Zeeland

SPP  Onderwerp sociale huur wordt 
momenteel besproken en geevalueerd 
met oog op de 
woningbouwprogrammering, waarbij ook 
betreffende verordeningen nogmaals 
worden bekeken en of hier eventueel 
wijzigingen aan doorgevoerd dienen te 
worden. 

Cie 
R&M 

23-6-
2021

Agp 3. Wethouder van 
Zeeland doet de toezegging 
dat stand van zaken rondom 
Bronlaak wordt toegestuurd 
zodra de reactie van St. 
Anthonis is ontvangen.

van 
Zeeland

OB Afgedaan
15-9-2021

20210727 - Men geeft aan dat de halte 
Bronlaak nooit eerder heeft bestaan. 
Hermes laat daarnaast weten nog nooit 
een verzoek vanuit Bronlaak te hebben 
gehad.

Hermes heeft vanaf de start van de lijn 
aangegeven bereid te zijn om lijn 123 te 
laten halteren bij Bronlaak, mits er een 
halte aan de Provinciale-weg werd 
aangelegd. Dit omdat een route op 
Bronlaak veel te veel rijtijd zou gaan 
kosten, waardoor de lijn voor 
doorgaande reizigers niet meer 
interessant zou zijn. Omdat hier 80 km/h 
geldt, zouden daarvoor zogenoemde 
haltekommen (vrijliggende 
haltevoorzieningen) moeten worden 
aangelegd door de Provincie. Destijds 
werden de kosten daarvoor door de 
Provincie volgens Hermes ingeschat op 
€ 50.000,-. Omdat de verwachting was 
dat het gebruik ook zeer beperkt zou 
zijn, is door de Provincie besloten om de 
halte niet aan te leggen. Op 27-7-2021 is 
de brief welke verstuurd is aan Hermes 
gedeeld met de griffie om door te sturen 
naar de raadscommissieleden en ter 
afdoening van de toezegging. 



Cie 
R&M 

23-6-
2021

Agp. 3. Wethouder van 
Zeeland doet de toezegging 
de commissie schriftelijk te 
informeren over wanneer het 
besluit genomen gaat worden 
over het schrappen van 
busritten in 2022. 

van 
Zeeland

OB Afgedaan
15-9-2021

In het Eindhovens Dagblad van d.d. 21. 
Juni 2021 staat het artikel “Corona noopt 
tot schrappen busritten in 2022. 
Busmaatschappij Hermes geeft aan zich 
genoodzaakt te voelen het mes te zeten 
in de dienstregeling voor 2022. Dit 
gebeurt door o.a. Het verminderen van 
een aantal streeklijnen waarvan er ook 
door de gemeente Gemert-Bakel lopen. 
De vragen van raadslid Van den Elsen 
omtrent dit onderwerp zijn reeds 
beantwoord. 

Cie 
R&M 

23-6-
2021

Agp.3. Wethouder van 
Zeeland doet de toezegging 
contact op te nemen met de 
provincie om  te bespreken 
welke afspraken er gelden en 
om via de provincie druk uit te 
oefenen bij Hermes

van 
Zeeland

OB Afgedaan 
15-9-2021

20210727 wordt de brief waarin het 
standpunt vanuit de gemeente Sint 
Anthonis en Gemert-Bakel kenbaar 
wordt gemaakt aan de provincie 
behandeld in het college. 

Cie 
R&M 

23-6-
2021

Agp. 5. 
Woningbouwprojecten: 
Wethouder van Zeeland zegt 
toe na de zomervakantie met 
een harde inschatting te 
komen over het aantal 
woningen dat opgeleverd gaat 
worden tot en met 2022.

van 
Zeeland

SPP   

Cie 
R&M 

23-6-
2021

Agp. 6  Werkwijze 
principeverzoeken: 
Wethouder van Zeeland zegt 
toe na de zomervakantie met 
een plan van aanpak te 
komen voor de 
capaciteitsuitbreiding

van 
Zeeland

VT  20210712 Maakt onderdeel uit van plan 
van aanpak om, daar waar mogelijk, te 
komen tot versnelling woningbouw.

Cie 
R&M 

23-6-
2021

Agp 10. Witrijt; Wethouder 
van Zeeland zegt toe vóór de 
raadsvergadering het 
landelijke, het Europese en 
het gemeentelijke beleid qua 
normen langs elkaar te 
zetten, zodat het duidelijk 
wordt of er nu wel of niet 
strenger gehandeld wordt.

van 
Zeeland

VT Afgedaan
15-9-2021

20210708 presentatie is via de griffie 
aangeboden aan raads- en 
commissieleden

Cie 
R&M 

23-6-
2021

Agp. 12 BP Herontwikkeling 
Fitland: Wethouder van 
Zeeland zegt toe om vóór de 
raadsvergadering op een A4-
tje de juridische 
(on)mogelijkheid voor bouwen 
voor eigen inwoners aan te 
leveren

van 
Zeeland

VT Afgedaan
15-9-2021

20210709  schriftelijk verstrekt 

Cie 
R&M 

23-6-
2021

Agp. 13.  Nota bodembeheer 
2021: Vraag voormalige 
vuilnisbelten wordt schriftelijk 
beantwoord. 

Van 
Zeeland

VT Afgedaan
15-9-2021

20210701 afdoening van de toezegging 
ontvangen bij de griffie van Peter van 
Bergen. 


